
Protokół nr 18/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 19 grudnia 2012 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 830. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej.  
 
Tematyka komisji: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy różne: 

- rozpatrzenie skargi. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji – Andrzej Adamczewski.   
Przewodniczący komisji – poprosił Zastępcę Burmistrza o przedstawienie i omówienie 
projektów uchwał.  
 
Ad2.  
Projekty uchwał przestawiła i omówiła Zastępca Burmistrza – Małgorzata Stachowiak.  
Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał w sprawie: 

a) zapewnienie lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
Uzasadnienie: 
Zmiana uchwały podyktowana jest procedurą związaną z koniecznością pozyskania i 
wydatkowania środków dotacji na remont lokalu. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy kluby mają pytania bądź uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za – 4 , przeciw – 0 , wstrzymało się - 0. 
Opinia pozytywna. 

b) zapewnienie lokalu mieszkalnego repatriantowi, 
Uzasadnienie: 
Pani Irina Ostrometskaya zwróciła się z prośbą do Burmistrza Białogardu o przyjęcie jej do 
Białogardu z Kazachstanu na zasadach repatriacji. Dowodem potwierdzając zapewnienie 
warunków do osiedlenia się jest uchwała rady gminy, zawierająca zobowiązanie zapewnienia 
warunków do osiedlenia się przez okres nie krótszy niż 12 miesięcy. Na remont lokalu 
mieszkalnego przeznaczonego dla repatrianta i członków jego najbliższej rodziny istnieje 
możliwość pozyskania dotacji z budżetu państwa. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy kluby mają pytania bądź uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 
Opinia pozytywna.     
     
 
 



c) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
Uzasadnienie: 
Dopracowano wzór deklaracji w celu ułatwienia jej wypełniania. Jest przygotowany 
harmonogram przekazania ulotek. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy kluby mają pytania bądź uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag to projekt uchwały poddaje pod głosowanie.  
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1. 
Opinia pozytywna. 

d)  uchwały budżetowej na rok 2013, 
Uzasadnienie: 
Planowane dochody na 2013r. wyniosą 65.207.119,60 zł, w tym: 

1) dochody bieżące       - 59.274.117,60 zł, 
2) dochody majątkowe      -   5.933.002,00 zł. 

Natomiast planowane wydatki wyniosą 64.605.169,60 zł, w tym: 
1) wydatki bieżące      - 57.229.599,95 zł, 
2) wydatki majątkowe      -   7.375.569,65 zł. 

Określa się kwotę planowanej nadwyżki budżetowej budżetu Miasta Białogard w roku 2013 
w wysokości 601.950,00 zł. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że Straż Miejska ma stare radiotelefony i żeby w 
budżecie przeznaczyć na to 8-10 tys. zł. W klubach były prowadzone dyskusje nad projektem 
budżetu. Są wypracowane stanowiska klubów. Także wieloletnia prognoza była przedmiotem 
dyskusji.  
D. Glinka – powiedział, żeby przeznaczyć środki finansowe na zakup nowego pojazdu dla 
Straży Miejskiej.  
Przewodniczący Komisji zapytał czy kluby mają pytania bądź uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. 
Opinia pozytywna. 

e) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2013-2020. 
Przewodniczący Komisji zapytał czy kluby mają pytania bądź uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się – 1. 
Opinia pozytywna. 

f) planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2013. 
Przewodniczący Komisji - powiedział, że projekt uchwały zawiera plan pracy i kontroli 
komisji na rok 2013.  
Przewodniczący Komisji zapytał czy kluby mają pytania bądź uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Jeśli nie ma uwag to projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
Za - 4, przeciw - 0, wstrzymało się – 0. 
Opinia pozytywna. 
 
Ad3. 
Przewodniczący Komisji powiedział, że jest informacja prawna dotycząca radnego  
Zb. Jonko. Komisja musi zastanowić się jak dalej ma działać. Radny K. Sęk na poprzedniej 
komisji mówił, żeby powołać komisję doraźną w celu zbadania powyższej sprawy. Ponadto 
zapytał czy w klubach rozmawiano o powyższej sprawie.  
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D. Glinka - powiedział, że to my przygotujemy projekt uchwały a decyzję podejmie 
Wojewoda. Uważa, że tej sprawy nie można odwlekać. To są sprawy organizacyjne Rady.  
S. Domański – powiedział, że w żadnej komisji doraźnej nie będzie działał. Rada się tym 
zajmie. Podczas głosowania wstrzyma się od głosu. Z punktu widzenia wyborcy ta sprawa 
jest absurdalna i błaha. Uważa, że radny zrobił to w dobrej wierze i został złapany w kruczek 
prawny. Na pewno nie był świadomy tego co czyni. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że podziela zdanie radnego Domańskiego. 
D. Glinka – zapytał czy nie złożyć oficjalnego wniosku do radcy prawnego w celu 
wyjaśnienia powyższej sprawy. Podczas głosowania także wstrzyma się od głosu. Ale jakieś 
działania musimy podjąć bo musimy działać zgodnie z prawem.  
P. Szyszlak – powiedział, że też nie chce pracować w takiej komisji. Przekażemy to na sesję i 
wtedy to przegłosujemy.  

• Komisja postanowiła skierować do radcy prawnego wniosek o przygotowanie opinii o 
uprawnieniach Komisji Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie.  

 
Przewodniczący Komisji odczytał opinię Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska w 
sprawie skargi mieszkańców z ul. Wadowickiej. Komisja uznała, że skarga jest zasadna i 
możliwa do zrealizowania gdy będą środki finansowe na remont drogi.  
D. Glinka – powiedział, że uważa skargę za bezzasadną.  
Przewodniczący Komisji – powiedział, że Komisja Rewizyjna nie musi się zgadzać z opinią 
Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska.  
P. Szyszlak – powiedział, że w tej sprawie rozmawiał z mieszkańcem ul. Wadowickiej, który 
powiedział, że powyższą skargę wycofa.   
 
Przewodniczący Komisji poinformował o pismach jakie wpłynęły do komisji. Dotyczyły one 
wykupu mieszkań przy ul. Reja.  
 
Ad4. 
Zamknięcie posiedzenia. 
Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Komisji zakończył posiedzenie o godz. 928. 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski  
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
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